
 
 

Hírlevél 3. –A nyilatkozatok folytatása 

 

Kuncz Dezső, Kemény Zsolt (Honda Civic Type-R): „Minden rendben, egyedüli 

hátráltató tényező, hogy az autón még a veszprémi beállítások vannak a gátlókon. 

Nem volt időnk beállítani, ettől imbolyog az autó. Ezt a problémát mindjárt 

orvosoljuk, hogy holnap ne legyen vele gond. A pécsi pályákat nagyon szeretem és az 

is tetszett, hogy a prológot most nem a belvárosban rendezték, mert a 

gumikerülgetést nem ennek az autónak találták ki.” 

 

Berényi László, Pap Tamás (Honda Civic Type-R): „Teljesen jó volt a prológ, 

élvezetes, annak ellenére, hogy óvatosan jöttünk, vigyáztunk a gumira, mert ha úgy 

adódik az idő, ezzel kell mennünk holnap is. Sokat teszteltünk a verseny előtt, bár a 

gyorsok között is kell állítanunk rajta.” 

 

Matics Mihály, Zejda Viktória (Mitsubishi Lancer Evo9 RS): „Érzésre lassúnak tűnt, 

az  idő szerencsére nem ezt mutatja, nem nagyon értem.” 

 

Ollé Sándor, Czakó-Budai Annamária (Ford Fiesta S2000): „Sokkal jobb, mint aminek 

vártam. Kicsit tartottam az aszfalttól, de tetszik, jól mozog az autó, sokkal jobb a 

beállítása, mint Salgó ralin. A Fiesta sokkal dinamikusabb, meg kell még szokni.” 

 

Balogh János, Holczer Dániel (Mitsubishi Lancer Evo9 R4): „A várakozásnak 

megfelelően sikerült a prológ. Elterveztük, hogy puha gumikkal jövünk ki, ahhoz 

képest elég jól letaláltunk. Ez egy igazi buli lesz, jól érezzük magunkat és az a terv, 

hogy sokat tanuljunk.” 

 

Kazár Miklós, Szőke Tamás (Mitsubishi Lancer Evo9): „Túl optimistán írtuk fel a 

célkanyart, így olyan volt, mintha havon mentünk volna. Most nincsen semmilyen 

technikai előnyünk, tényleg arra szánjuk ezt a versenyt, hogy a Pirelli gumikat 

teszteljük. Nagy kedvem volt most versenyezni, szerettem volna megnyerni a 

prológot, sikerült!” 

 


